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Tønsberg fallskjermklubb 
 
   
Styremøte: #02 2022 

 

Innkalt styret ved:   
Rune Aune RA Innkalt: 22.03.22  18:00 – 21:00 
Elias B. Syslak ES 
Linda A. Rasmussen LR 

Kristina Aarvold KAA Sted: Digitalt Teams 
Mathias V. Olsen MO    

Innkalt:      
Daglig leder Kjetil Viste Levik DL    
Vara Lars B. Aasheim LAA    
Andre Audun Wik AW 
Frafall      
Referent DL    
     

 

Agenda 
s 1: Beslutning Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

1.1 Valg av referent   RA 

1.2 Godkjenning av innkalling og protokoll 01  RA 
1.3 Godkjenne regnskap 2021 og budsjett 

2022 og årsberetning 
02  DL/RA 

1.4 Søke NM 2023   DL 
1.5 Idrettsansvarlig 2022   DL 

1.6 Styringsdokument for idrett 2022 og 
idrettsstøtte 2022 

  DL 

1.7    RA 

 

Sak 2: Orientering Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

2.1 Flysituasjon mai/juni   DL 

2.2 Klubbhus   AW 

2.3 DL orienterer   DL 

 

Sak 3: Diskusjon Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

3.1     
3.2     

3.3     

3.4     
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Sak 4: Eventuelt Vedl. Vedleggsbeskrivelse / Notat Ansv. 

4.1 Åpent    

 

Sak 5: Til oppfølging Dato Status Ansv. 

5.1     

 

SAKSUNDERLAG 

Til Styremøte #02 22.03.2022, kl 1800 
 
Styreleder leder møtet. 
 

1. Beslutningssaker 
1.1. Valg av referent.  

DL valgt 
 

1.2. Godkjenning av innkalling og protokoll 
Innkalling og protokoll #01/2022 godkjent 

 
1.3. Godkjenne regnskap 2021, budsjett 2022 og årsberetning 
Godkjent 
 
1.4. Søke NM 2023 

Søknadsfrist NM 2023 er satt til 22.04.2022. NM er et stort arrangement som tiltrekker seg 
hoppere fra hele Norge. De to forrige NM på Jarlsberg gikk ca 100 000 – 140 000 i 
underskudd, men årets NM på Bjorli gikk ca 75 000 i overskudd (tall fra AW). Med god 
planlegging og dugnadsinnsats ser vi at NM ikke nødvendigvis trenger å påføre store 
kostnader for klubben. Styringsgruppa FS2022 har allerede meldt sin interesse for å være 
arrangementkomite (Audun Wik, Anna Fasting og Carl-Erik Tuv) 
 
Fordeler: 
TøFSK har stor tradisjon som idrettsklubb innad i F/NLF og vi har arrangert veldig gode 
mesterskap. Dette er til stor glede for mange av klubbens medlemmer. NM gir klubben et 
idrettslig ansikt utad. NM kan være et fint arrangement for å vise frem klubben med nytt 
klubbhus, slik at hoppere kommer tilbake til oss senere 
 
Ulemper: 
Kan gå med underskudd. Annen aktivitet må vike (elever, tandem, medlemmer som ikke 
deltar) 
 
Vedtak 
Styringsgruppen FS2022 leverer søknad innen fristen 22.04.2022 

 
1.5. Idrettsansvarlig 2022 

TøFSK er i en fantastisk posisjon hvor flere utøvere og lag ønsker å benytte Jarlsberg som 
sin treningsarena 2022. Klubben har over flere år støttet denne type idrett og støtten har 
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blitt stadig mer systematisert. Sammen med dette kreves tydelige retningslinjer og god 
oppfølging. Tidligere sesonger har DL vært idrettsansvarlig, men pga inhabilitet må styret 
velge en annen idrettsansvarlig. AW har meldt sin interesse for å være idrettsansvarlig 
 
Vedtak 
AW tiltrer som idrettsansvarlig for sesongen 
 

1.6. Styringsdokument for idrett 2022 og idrettsstøtte 2022 
TøFSK har et styringsdokument som legger retningslinjer for idrettsstøtte. Dette må med 
jevne mellomrom oppdateres. Samtidig er vi nære hoppstart og utøverne bør få vite hvilken 
støtte TøFSK kan gi dem i 2022 
 
Vedtak 
Idrettsansvarlig oppdaterer styringsdokumentet for idrett. Idrettsansvarlig innhenter 
nødvendig informasjon fra alle lag og utøvere som man tror ønsker å søke idrettsstøtte for 
2022 og lager en konkret plan på fordeling. Styret må godkjenne både styringsdokumentet 
og planen for fordeling av midler 

 
 

2. Orienteringssaker 
2.1. Flysituasjon Mai/Juni 

JMP vil mest sannsynlig være utleid i perioden 9. mai til 10 juni og den vil da ikke være 
tilgjengelig for oss på ukedager. Vi har to alternativer: 

A. Kort Caravan fra Tyskland  alle dager JMP ikke er med oss. Den vil dra 2 helger og 1 
langhelg til Tyskland, men da har vi uansett JMP. Selskapet har gått med på lav 
ferrykost ca 11000 kr og en gratis ferry. Kostnaden pr slot er ca samme som JMP. 

B. Vi kan ha Twin Otter fra Stockholm første to ukene og en Grand Caravan fra 
Danmark siste to ukene. 

 
DL foretrekker første alternativ, da det gir oss en mer stabil løsning og en kort caravan er 
god størrelse for ukedagene i perioden. 

 
2.2. Klubbhus 

AW orienterer 
 

2.3. DL orienterer 
2.3.1. Stab 2022 

Office manager: Michelle og Paulina. Noen små detaljer og kontrakt gjenstår 
Resepsjon: Coline 
Manifest: Javier 
HFL: Viktor (++) 
Instruktører: Belgy, Laura (mangler en pga «avslag» 19. mars) 
Video: Corey og Paulina 
Pakkere: Camila, Norberto, Jose(3 mnd), Slavko (3mnd), Viktor 
Kafe: Ikke avklart 
Renhold: Ikke avklart 
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2.3.2. Markedsføring 
Vi har pr 19/3 46 kurspåmeldinger (+18 fra folkehøyskole) 
Vi har pr 19/3 139 tandembookinger 
 
Kristina har startet markedsføring på google 
 
DL ønsker å øke synligheten vår på SoMe ved hyppigere innlegg frem mot sesongen og 
i sesongen. Neste steg er et møte med Thyra for å høre om de kan bidra med dette 
 

2.3.3. Utstyr 
4 nye tandemrigger er pakket og klart og Trond Steinbråten blir nå MK-T. 2 
tandemhovedskjermer har forsinket leveranse, men klubben har hovedskjermer fra før 
som kan brukes som en løsning til nye blir levert 
 
Ca halvparten av elev- og leierigger er ferdig kontrollert. Vi har ikke nok MK-er innad i 
klubben for å kontrollere alle i 2022. Målet er at alt er klart til sesongstart og jeg er 
sikker på at vi får til det. 
 

2.3.4. Arrangementer 
Påsketreff, 14-17 april: Arrangementet er publisert og jobbes videre med. På grunn av 
mangel på stab og et klubbhus som ikke er 100 % operativt blir dette mest sannsynlig 
et rolig arrangement 
Elevhelg, 22-24 april: Arrangementet er publisert, Ingvild Bang er ansvarlig 
Zion tracking og Coaching 12-14 mai: jobbes med 
Basic, 21-25 juni: Alle detaljer på plass og publiseres snarest 
TrackAttack, 5-9 juli: Det meste er på plass 
Bigway 12-16 juli: Leter etter organizer, Belgy er aktuell å spørre 
WS camper: Publisert 
Ukentlig Bigway m Belgy: Skal publiseres 
 
 

3. Diskusjonssaker 
 

4. Eventuelt 
 

 
 
Møtet ble avsluttet kl xx.xx 
 
Neste ordinære styremøte:  xx.xx.xx kl  

 


